

Competition 101 Challenge









Organiser:	Competition Commission
Target:	All Form 3-5 or Grade 10-12 students
Date:	8 March to 30 April 2021
Webpage:	English version: https://forms.gle/kP8udrBD6LGZXjqD7
	Note: Each student should only make one submission, either in Chinese or in English.
Registration and rules:	Notes to teachers: (1) Teacher-in-charge should sign up here by 31 March 2021. (2) Please send the above "webpage link" and the "school code" to students and encourage them to participate in the activity. (3) Participation is limited to Form 3-5 or Grade 10-12 students only. Notes to students: (1) Visit the "webpage" and input the "school code" and other details. (2) There are 4 short videos in the webpage. Please answer a question after watching each video and press "Submit" to complete the quiz. You may click "View score" to check the correct answers. (3) Each student should only make one submission , either in Chinese or in English. (4) Submissions must be made by 30 April 2021 .
Prizes:	 Schools achieving a participation rate* of 60% or above will be awarded a Certificate of Appreciation. Grand Award for schools with the "Largest Number of Participants^" and the "Highest Participation Rate" respectively. * Calculation of Participation Rate: (Number of Form 3-5 or Grade 10-12 students participating/ Total number of Form 3-5 or Grade 10-12 students in your school) x 100% ^ Limited to Form 3-5 or Grade 10-12 students only
Remarks:	 For enquiries, please contact Miss Kwok at event@compcomm.hk / 34622118. The Commission reserves the right to modify the content, dates and other arrangements of the Challenge.



市場競爭 101:競爭概念大考驗









主辦機構:	競爭事務委員會
對象:	所有中三至中五學生
活動日期:	2021年3月8日至2021年4月30日
活動網頁:	中文版: <u>https://forms.gle/vv5JnuPz9b6Fk1zW7</u>
	註:每名學生只限提交中文或英文版的問答活動一次,不可重複作答。
 参與辦法及	老師須知:
2 7 4	
活動規則: 	(1) 負責統籌是次活動的老師請 <mark>按此</mark> 填寫電子報名表格,並於 <u>2021 年 3 月 31 日</u> 或之
	前遞交。
	(2) 請向學生發放上述「活動網頁」的連結及指定的「學校編號」‧鼓勵學生參
	加。
	(3) 是次活動只限中三至中五學生參與。
	學生須知:
	(1) 登入「活動網頁」‧填寫「學校編號」及簡單資料。
	(2) 活動網頁上共有四段短片,學生觀看完每段短片後,請回答一條問題,完成後
	按「提交」。提交後,學生可按「查看得分」,瀏覽正確答案。
	(3) 每名學生只限提交中文或英文版的問答一次,不可重複作答。
	(4) 必須於 <u>2021 年 4 月 30 日</u> 或之前提交。
獎項: 	● 參與率*達 60% 或以上的學校將會獲頒發獎狀。
	■ 另設「最多參與人數^」及「最高參與率」兩項大獎・得獎學校將分別獲頒發榮
	譽獎座。
	*參與率的計算方法:(參與活動的中三至中五學生人數/貴校中三至中五的學生總人數)x 100%
	^ <i>只限中三至中五學生參與</i>
附註:	● 如有查詢·請電郵至 event@compcomm.hk 或致電 34622118 聯絡郭小姐。
	競委會保留更改活動內容、日期及其他相關安排的權利。